
Poznań, dnia 08.05.2018r. 
 
 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

 

 

ZAPYTANIE 

 

w sprawie buspasów dla taksówek 

 

zgłosili się do mnie kierowcy taksówek, którzy mówią o dużym zamieszaniu jeśli 

chodzi o buspasy, którymi mogą jeździć taksówki. 

 

Dlatego też bardzo proszę o informację: 

 

1. Gdzie w Poznaniu są zlokalizowane buspasy? 

2. Po których buspasach mogą jeździć taksówki a po których nie? 

3. Jeśli są buspasy, po których nie mogą jeździć taksówki (a taką informację 

przekazali mi taksówkarze) to proszę o informację dlaczego. 

 

 
 
 
 
 

Z poważaniem, 
 
Małgorzata Dudzic-Biskupska 
Radna Miasta Poznania 

 


